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Pan 
Artur Kijewski 
Radny Miasta Kalisza

Szanowny Panie Radny, 

w odpowiedzi na Pana interpelację informuję, że trwa budowa wielofunkcyjnego boiska 
wraz z zadaszeniem o stałej konstrukcji przy Zespole Szkół Techniczno-Elektronicznych 
przy ul. Częstochowskiej. Koszt tej inwestycji to 5.801.682 zł.

Decyzją radnych, podczas wrześniowej sesji, zabezpieczono kwotę 3.528.870 zł na 
budowę podobnego obiektu przy Szkole Podstawowej nr 23 (przy ul. Powstańców Śląskich). 
Miasto Kalisz podpisało umowy na modernizację Orlików z 2012 roku - 
przy ul. Częstochowskiej (koszt 743.138 zł) i przy ul. Granicznej (koszt 950.352 zł). Termin 
wykonania robót wyznaczono do kwietnia 2025 r. 

Zostały również zabezpieczone środki finansowe na 2025 r. w wysokości 1.300.00 zł 
na budowę boiska wielofunkcyjnego przy Zespole Szkolno-Przedszkolnym nr 3 w Kaliszu 
(WPF).

Jednocześnie informuję, iż Powiatowy Inspektorat Nadzoru Budowlanego wydał 
decyzję w sprawie określenia sposobu naprawy skarpy boiska na Majkowie. Ośrodek Sportu 
i Rekreacji zlecił wykonawcy wykonanie dokumentacji z terminem realizacji do dnia 
10.11.2024 r.

Wszystkie wspomniane zadania - na łączną kwotę blisko 13 milionów złotych - mają 
na celu poprawę jakości i zwiększenie dostępności obiektów sportowych.

            Z poważaniem 

                                                                          Prezydent Miasta Kalisza
        /…/

     Krystian Kinastowski 



Kalisz, dn. 26 września 2024 r. 
 

 

       Pan 

       Krystian Kinastowski  

       Prezydent Miasta Kalisza 

 

 

 

 

Szanowny Panie Prezydencie, 

 

zwracam się do Pana z interpelacją dotyczącą potrzeby wybudowania na terenie Kalisza, nowego 

boiska piłkarskiego ze sztuczną murawą oraz oświetleniem. 

Obecnie, boisko tego typu na Majkowie jest bardzo obciążone, gdyż wiele kaliskich klubów korzysta z 

niego głównie w celach treningowych. Uszkodzenie skarpy boiska na Majkowie, które nastąpiło po 

ostatnich ulewnych deszczach, spowodowało ograniczenie możliwości pełnego korzystania z tego 

obiektu. To z kolei postawiło kluby przed problemem szukania innych boisk, dopóki sytuacja się nie 

poprawi. 

Dlatego, inwestycja związana z nowym boiskiem całorocznym jest bardzo ważna i poprawiłaby 

dostępność do infrastruktury sportowej dla kaliskich klubów. 

W związku z powyższym, proszę Pana Prezydenta o podjęcie niezbędnych działań w/w sprawie. 

 

Z poważaniem 

 

   Artur Kijewski  

                 Radny Miasta Kalisza 

 

 

 

 


